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Aanwezig: 
 

Voorzitter en commissiegriffier 
• W. Doorn (voorzitter) 
• A.E. Helmig (commissiegriffier) 
 

Commissieleden  

• VVD-fractie:  
G.W. Ormel  

• Fractie Leefbaar Huizen: 
B. van Woerkom, L. Veer-Thiel 

• Fractie Dorpsbelangen Huizen: 
B.J. Okkema, T.J.J. Erbé 

• CDA-fractie: 
• D.C. van Deutekom, M. Vos 
• D66-fractie:  

F. Fitskie, R.O.A. Vos (verlaat om 22.30 uur de vergadering) 
• GroenLinks-fractie: 

M.J. van den Berge, M. Mdaghri   
• PvdA-fractie:  

M.N. Leeuwin, M. Vreedeveld (vanaf 21.05) 
• ChristenUnie-fractie: 

M. Terlouw   
• SGP-fractie: 

R.J.C. Bource, D. Hettema 
• Transparant Huizen-fractie: 

L. Schaap, A. Honing 
 

Griffie 
• J. Veenstra (raadsgriffier)  

 

College 
• F.F.H. van der Kleij  
• K. van Werven  
• R.G. Boom 
 
 

Afwezig: 

• VVD-Fractie , S.H. van Klink 
 

 

 

Resumé van de openbare commissievergadering Sociaal Domein 
 
Datum: 28 november 2023 
Aanvangstijd:  20.07 uur 
Eindtijd: 23.30 uur 
Locatie:  Raadzaal gemeentehuis van Huizen 
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1. Opening 
 De voorzitter opende de vergadering (iets later) om 20.05 uur en heette alle 

aanwezigen welkom, met name een nieuw gezicht de heer Vos van D66.  
    
2. Mededelingen 
 De voorzitter meldde dat bericht van verhindering is ontvangen van: 

• De heer van Klink (VVD)  
 

 De commissie stemde unaniem in met het voorstel van de voorzitter om de schriftelijke 
inspreekreacties te noteren als B-brief, zodat een ieder een antwoord ontvangt van het 
college. 
 

3. Vaststellen vergaderorde 
• Voorgesteld werd om agendapunt 7.2 aansluitend te behandelen na het inspreken 

over dit onderwerp. Agendapunt 7.2 voor agendapunt 7.1 behandelen. 
• Agendapunt 7.4 vervalt, de gestelde vragen waren vanmiddag reeds beantwoord. 

 
4. Vaststellen resumé(s) 
4.1 Resumé van de openbare vergadering d.d. 17 oktober 2023 

Ongewijzigd door de commissie vastgesteld. 
  
5. Informatie van het college. 
5.1 Mededelingen van het college en/of portefeuillehouder(s) 
 Er waren 3 mededelingen aangemerkt om te bespreken: 

• Mededeling wethouder Van der Kleij over Dierenwelzijn vanaf 2025 en verder 
            Aangemeld door ChristenUnie – toegevoegd aan de agenda als  

bespreekpunt 7.3  
 
• Mededeling wethouder Van Werven over komst hotelschepen in de           
            werkhaven 
            Aangemeld door Leefbaar Huizen –toegevoegd aan de agenda als                
            bespreekpunt 7.4. Dit agendapunt kwam te vervallen. 
 
• Mededeling wethouder Van der Kleij over evaluatie zomervakantie activiteiten 
            Aangemeld door Leefbaar Huizen – toegevoegd aan de agenda als   
            bespreekpunt 7.5 

 
 De overige mededelingen werden door de commissie voor kennisgeving aangenomen. 
  
5.2 Mondelinge mededelingen omtrent actuele ontwikkelingen 
 Geen mondelinge mededelingen. 
  
5.3 Vragen aan het college 
 Er waren geen ingediende vragen. 
  

https://ris.gemeenteraadhuizen.nl/Vergaderingen/Commissie-Sociaal-Domein/2023/28-november/20:00/Mededeling-wethouder-van-der-Kleij-over-Dierenwelzijn-vanaf-2025-en-verder-1/ChristenUnie-verzoek-commissiebehandeling.pdf
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6. Spreekrecht voor burgers. 
Onderwerp: Hondenuitlaatstrand, insprekers: de heer Alberts en de heer  
van den Berg. 

 Nadat er diverse vragen werden gesteld aan én beantwoord door de insprekers, nam        
 de commissie het inspreken ter kennisgeving aan. 
  

Onderwerp: Idee voor ‘jongerenhangplek’ bij het basketbalveldje bij het Stadspark . 
Insprekers: Kiran Kooiman en Ruben Bos.     

 Nadat er diverse vragen werden gesteld aan én beantwoord door de insprekers, gaf de 
commissie het advies om contact op te nemen met de wethouder. De commissie nam 
het inspreken ter kennisgeving aan. 

 
Onderwerp: Integraal huisvestingsplan onderwijs 2024-2050. 
Insprekers, de heer Hageman (bestuurder SRK Onderwijs Huizen) , de heer  
van der Vlist (Meerscholendirecteur Talent  Primair, cluster Huizen), mevrouw Klein 
(buurtbewoner), helaas was de voor het inspreken aangemelde heer Kos 
(buurtbewoner) afwezig. 

        Tevens was er een schriftelijke inspreekreactie van bewoners Zenderwijk. 
 
 Nadat er diverse vragen werden gesteld aan én beantwoord door de insprekers, nam       

de commissie het inspreken ter kennisgeving mee naar agendapunt 7.2. 
  
Na het inspreken werd op verzoek van de heer Mdaghri (GroenLinks) een korte schorsing  
ingepland. Aanvang 21.25 uur - 21.35 uur. 
 
7. Behandelpunten. 
7.2 Integraal Huisvestingsplan Onderwijs 2024-2050 
 
Voorstel: 
1. Het Integraal Huisvestingsplan Onderwijs 2024-2050 vaststellen. 
2. De kredieten/budgetten voteren zoals opgenomen in bijgaand (geheim) 

investeringsoverzicht IHP voor de periode 2024-2027 
3. Kennisnemen van het investeringsoverzicht IHP voor de periode 2028-2050 met inbegrip 
    van de conclusie dat de gemeente over onvoldoende financiële middelen beschikt om in 

die 
    jaren aan haar (wettelijke) verplichtingen in het kader van het IHP te voldoen. 
4. Het programma en overzicht 2024 onderwijshuisvesting vaststellen. Het afwijzen van de 
    aanvraag voor gedeeltelijke bekostiging van het Technasium Huizermaat maakt hier 
    onderdeel van uit. 
5. Instemmen met het beschikbaar houden van de locatie Rehobothschool (Studiostraat 45) 

als 
    wissellocatie/tijdelijke onderwijshuisvesting voor de uitvoering van het Integraal 

Huisvestingsplan Onderwijs. 
6. Het tijdelijk beschikbaar houden van de locatie Jan van Galenstraat 35 voor onderwijs 
    (uiterlijk tot nieuwbouw Rehobothschool gereed is) indien dit in overleg met de Alliantie 
    mogelijk blijkt. 
 
Wethouder Boom beantwoordde de door de commissie gestelde vragen.  
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Advies commissie:  
 De vertegenwoordigingen van de fracties GroenLinks, Leefbaar Huizen, PvdA, CDA, 

CU, SGP, D66, VVD, Dorpsbelangen Huizen en Transparant Huizen behielden een 
standpunt voor en namen het voorstel mee terug voor overleg met de fractie.  

 
7.1 Verbonden partijen, waaronder regio Gooi en Vechtstreek en MRA 
 Er waren 3 resumés aan dit agendapunt toegevoegd.  
 Wethouder Van Werven beantwoordde nog een vraag, verder waren er geen 

opmerkingen. 
 
7.3 Mededeling wethouder Van der Kleij over Dierenwelzijn vanaf 2025 en verder 
 De beantwoording van vragen door wethouder Van der Kleij werd voor kennisgeving 

aangenomen. 
 
7.4 Mededeling wethouder Van Werven over komst hotelschepen in de werkhaven 
 Dit agenda punt is vervallen. 
 
7.5 Mededeling wethouder Van der Kleij over evaluatie zomervakantie activiteiten 
 De beantwoording van een vraag door wethouder Van der Kleij werd voor kennisgeving 

aangenomen 
 De voorzitter meldde dat hij in de agendacommissie de vraag zal neerleggen hoe om te 

gaan met aangemelde mededelingen zonder vragen. 
   
8. Vaststellen toezeggingenlijst 

Toezeggingen voor de commissie sociaal domein betreffen 22 t/m 34. 
Met het voorstel om de toezegging 24 en 25 samen te voegen ging de commissie 
akkoord. 
De toezeggingen 27, 28 en 34 mogen afgevoerd worden. 

 
9. Rondvraag en sluiting 
 Mevrouw Fitskie (D66) stelde een vraag over de structurele subsidies, in dit geval of de 

aanvraag van de door de Hervormde Jeugdraad aangevraagde en toegekende subsidie 
wel voldeed aan met name artikel 1.9 lid 2 sub H van de verordening. 

 Wethouder Van Werven beantwoordde de vraag. Mevrouw van Deutekom (CDA) vulde 
nog aan dat op de site van de Hervormde Jeugdraad staat dat alle activiteiten voor 
iedereen toegankelijk zijn. 

 
 Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering om 23.30 uur.  
 
Aldus (gewijzigd) vastgesteld in de vergadering van 30 januari 2024 
 
De commissiegriffier, De voorzitter, 
 


